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Z A P I S N I K 

 

s 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Vukovara, održane 30. rujna 2019., u Gradskoj 

vijećnici soba br. 36, u Vukovaru, dr. Franje Tuđmana 1, s početkom u 8,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Kristina Ozdanovac, Radivoj Đurić, Ivana Radoš, Robert Rapan, 

Jasmina Jukić, Tomislav Šota, Filip Sušac, Igor Naletilić, David 

Vlajčić, Renata Kovačić, Domagoj Bilić, Darija Benaković, Sava 

Manojlović, Predrag Mišić, Biljana Gaća, Goran Bošnjak, Aleksandar 

Pribičević, Vesna Vujić, Srđan Kolar, Borislav Nikolić i Mirjana 

Semenić Rutko 

 

Odsutni vijećnici: Darko Buljan i Damir Maduna 

   

Ostali nazočni: gradonačelnik, zamjenici gradonačelnika Ivana Mujkić i Srđan 

Milaković  

Pročelnici – S. Tokić, Ž. Pul, D. Kobašević, V. Šibalić, M. Grubišić, N. 

Gažo, D. Čulig, I. Antolović 

R. Rac – HRV 

J. Miškić – Gradska knjižnica Vukovar 

Mudri -  Komunalac d.o.o. 

D. Foriš – Vukovarska gospodarska zona d.o.o. 

M. Kulić – DV Vukovar 1 

M. Latinović – DV Vukovar 2 

R. Marić – Gradski muzej Vukovar 

V. Žilić - VURA 

M. Sekulić – Turistička zajednica 

Zdenko Jukić  – Javna vatrogasna postaja Vukovar 

I. Miličić – Hrvatski dom Vukovar 

I. Szabo – Sportski objekti Vukovar 

D. Tišov - Vodovod grada Vukovar d.o.o. 

K. Lovrenščak – Tehnostan d.o.o. 

R. Marić – Gradski muzej Vukovar 

B. Šašić – viši savjetnik za opće poslove, poslove gradskog vijeća i 

mjesne odbore i predstavnici medija 

 

Predsjednik otvara sjednicu, pozdravlja nazočne i poziva Boška Šašića, višeg 

savjetnika za opće poslove, poslove Gradskog vijeća i mjesne odbore da izvrši prozivku 

vijećnika. 

Nakon prozivke utvrđuje se kako je na sjednici nazočno 21 od ukupno 23 vijećnika te 

se konstatira kvorum za rad i punovaljano odlučivanje. 

Predsjednik pita ima li primjedbi na skraćeni zapisnik s 23. sjednice, održane 30. 

kolovoza 2019. 

Primjedbi nije bilo. 

Predsjednik daje na glasovanje usvajanje zapisnika s 23. sjednice, održane 30. 

kolovoza 2019. i isti je jednoglasno (21) usvojen. 

 

Predsjednik otvara aktualni sat gradonačelnika 

B. Gaća – postavlja pitanje ispunjavanja obveza JLS vezano za gospodarenjem otpadom. 

Napominje da su JLS dužne dužne osigurati razvrstavanje i skupljanje otpada sukladno 
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zakonu. Dodaje kako su na računima dodane neke stavke te moli za komentar o čemu se radi. 

Kaže da ukoliko se skupljanje ne rši sukladno zakonu plaćaju se penali i pita kako Grad stoji 

po tom pitanju. 

Gradonačelnik – odgovara da je situacija ista godinama i RH se nije točno odredila glede 

razvrstavanja otpada, mijenjaju se smjernice. Grad još uvijek plaća posljedice krivih odredbi i 

planova. Misli kako se nije ozbiljno pristupilo toj temi s obzirom na njenu važnost i 

opsežnost. Grad je u odnosu na ostale JLS puno učinio i maksimalno je pokriven 

polupodzemnim kontejnerima i kantama, reciklažno dvorište ima 2 godine te se uvodi 

mobilno reciklažno dvorište. 

D. Čulig – Grad je u suradnji s Fondom za zaštitu okoliša puno sredstava uložio u 

polupodzemne kontejnere i reciklažno dvorište, prate trendove i koriste sredstva Fonda, 

spremni su za natječaje te čekaju njihovo objavljivanje kako bi modernizirali postojeće i uveli 

nove načine odlaganja i sortiranja otpada. 

Mudri – JLS ispunjava svoje zakonske odredbe i nastoje proširiti kapacitete deponije. 

B. Gaća – zanima je kada će se moći odvajati bio otpad. Smatra da Grad mora napraviti sve 

preduvjete prije nego ide s penalima prema građanima. Građani trebaju biti sigurni da se 

otpad, koji odvajaju, ne baca na isto odlagalište. Zanima je koliki postotak otpada se odvaja. 

D. Čulig – kaže da Komunalac razdvaja papir, plastiku i staklo no isto je teško bez sortirnice. 

Razmišljaju i o zbrinjavanju bio otpada. 

Gradonačelnik – napominje kako je problem u nacionalnoj politici. Komunalac ima projekt 

VU eko koji predstavlja ono o čemu vijećnica priča, projekt u kojem je sve razrađeno po 

ciklusima no kada nema nacionalne strategije nemoguće je pratiti europske trendove i u 

nedostatku strategije nema sredstava koja bi mogli povući iz EU fondova. 

M. Semenić Rutko – postavlja pitanje vezano za prelazak preko ceste kod OŠ A. Bauera te 

nameće problem obilazne trase…pita je li ona u planu i postoji li način da Grad zaštiti učenike 

i osigura im siguran put do škole. 

Gradonačelnik – u suradnji s Hrvatskim cestama do kraja godine očekuju raspisivanje 

natječaja za vukovarsku obilaznicu čija je ukupna vrijednost iznad 500 mil i tada će se već u 

prvoj fazi rasteretiti dio prometnica u gradu. Kružni tok je u planu slijedeće godine na tom 

raskrižju koji će djelomično povećati sigurnost sudionika u prometu. Problem je što ona spada 

u kategoriju državnih cesta i Grad nema ingerenciju nad njom no zahvaljujući dobroj suradnji 

s Hrvatskim cestama nadaju se skoroj realizaciji tog poteza. 

M. Semenić Rutko – bila ta cesta državna ili ne dio smo države pa prema tome koristimo je, a 

škola je pod ingerencijom Grada pa misli da bi trebao Grad još više intervenirati. 

D. Čulig – dodaje da su u suradnji s Policijskom postajom reagirali na način da postave 

uspornike što im nije jednostavno budući se radi o državnoj cesti i nisu ih u mogućnosti 

postaviti. Zahvaljujući dobroj suradnji misli da će, radi velike cirkulacije učenika, zakonskim 

regulativama, uz suglasnost, postaviti uspornike.  

B- Nikolić – postavlja pitanje vezano za izjavu Tomislava Josića koju su prenijeli mediji, 

citira izjavu „…sada smo bolje pripremljeni, naoštrili smo motike, čekiće, lopate, vile i ostale 

stvari i čekamo neku drugu priliku da se ukaže…“ te pita jesu li po njegovu mišljenju ovo 

dozvoljene metode koje se daju čitati iz izjave i jesu li u suprotnosti s ustavno-pravnim 

poretkom RH. imaju li građani razloga za strah nakon ovakvih izjava. 

Gradonačelnik – odgovara da je Tomislav Josić heroj Domovinskog rata, osoba koja je svoje 

oružje položila dva dana nakon formalnog pada grada, herojstvo koje je izuzetno poštovano u 

RH i među svim braniteljima RH, čovjek bez mrlje na ratnom putu tijekom Domovinskog rata 

i misli da on s životnim i ratnim putem je poslao jasnu poruku da ga se trebaju bojati jedino 

oni koji ne žele dobro RH.   

B. Nikolić – kaže da nije dobio konkretan odgovor, htio je napomenuti da takve izjave mogu 

pogoršati ionako tešku situaciju u Vukovaru po pitanju odlazaka mladih.  
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P. Mišić – postavlja pitanje vezano za Ulicu bana Jelačića, a na tragu ovih teretnih vozila, 

odnosno kamiona. Građani Mitnice pitaju može li se nešto napraviti jer tom trasom voze s 80-

90 km/h. misli da bi uspornici bili najjednostavnije rješenje ili semafor koji bi se palio 

prilikom prekoračenja brzine. 

Gradonačelnik – u suradnji s Ministarstvom unutarnjih poslova i Hrvatskim cestama 

dogovaraju postavljanje kamere za nadzor brzine i ukoliko dođu do dogovora postavit će 

kameru što će reducirati one koji voze brže od dozvoljenog. 

P. Mišić – nema ništa protiv postavljanja kamere no smatra da nesavjesni vozači koji nisu 

„primorani“ usporiti mogu izazvati trajne posljedice, misli da nisu dovoljne kazne. Smatra da 

su uspornici manja investicija s većim učinkom. 

R. Kovačić – s obzirom na gradnju nadvožnjaka i rekonstrukciju Županijske ceste mnogi 

koriste ulaz u grad preko Adice i samim time skreću na parking preko Olajnice i prema FINA-

i gdje nastaje problem pogotovo srijedom i subotom kada je povećana gužva na samoj tržnici. 

Vozači ne voze prilagođeno i povećana je mogućnost za prometne nesreće te pita može li se 

dio oko Autobusnog kolodvora ocrtati kako bi se „znalo“ tko mora i kada stati. 

D. Čulig – poznat im je taj problem i poslali su prije 10-tak dana nalog Komunalcu za 

rješavanje problema na način spajanja cesta od dolaska na Kolodvor i biti će glavna ona od 

FINA-e prema parkiralištu i nada se rješenju tijekom ovog tjedna. 

S. Kolar – postavlja pitanje zelenog otoka u Ulici M. Marulića u Borovu naselju, u blizini OŠ 

Blage Zadre, koji je jako neuredan. Prolazeći tamo pet dana za redom kaže da Komunalac 

prazni kontejnere no već isti dan je razbacan razni otpad uokolo. Zna kako je spomenuto 

postavljanje kamera i smatra da će se kažnjavati prekršitelji reda no time neće riješiti problem. 

Predlaže povećanje kapaciteta na tom zelenom otoku ili da se oni svakodnevno prazne. 

D. Čulig – odgovara da će postaviti nadzorne kamere, za sad imaju problem sa suglasnosti za 

postavljanje nadzora na javnoj površini, ali misli da će u kratkom roku to riješiti. Smatra da 

nije problem u kapacitetu već što se odlaže otpad koji nije namijenjen za kontejnere 

postavljene na tom otoku. Organizirali su nadzor otoka u poslijepodnevnim satima i određeni 

broj ljudi su zatekli kako odlažu neprimjeren otpad. Jedino kažnjavanje smatra učinkovitim. 

S. Kolar – smatra da postavljanje kamera neće uroditi plodom već smatra da treba povećati 

kapacitet i kontinuirano prazniti kontejnere. Činjenica je da taj otok narušava izgled tog dijela 

naselja, a i škola je u blizini i samim time smatra da to nije dobra lokacija za zeleni otok. 

D. Čulig – odgovara da postavljanjem nadzornih kamera neće biti otpada koji tamo ne spada 

te se nada da će to biti rješenje problema. 

J. Jukić – zanima je u kojoj su fazi radovi na Otoku sportova s obzirom da je bilo govora da će 

isti započeti ovo ljeto. 

Gradonačelnik – Hrvatske vode su prošli tjedan uvele izvođača u posao. Očekuje da će radovi 

biti gotovi do kraja godine i Otok sportova bi trebao konačno poprimiti svoj izgled kako je 

predviđeno projektom. 

K. Ozdanovac – kaže da su 27. rujna u Adici imali predstavljanje projekta Adica pa je zanima 

što je s projektima Radnički dom i Ekonomska škola, zanima je kada kreće realizacija tih 

projekata. 

Gradonačelnik – odgovara da će danas izdati građevinsku dozvolu za Radnički dom u Borovu 

naselju, prije mjesec dana izdana je građevinska dozvola za Ekonomsku školu. U listopadu će 

gurati prvi projekt (Radnički dom) prema Središnjoj agenciji za ugovaranje i financiranje EU 

projekata, Ekonomsku školu u studenom i u prosincu projekt Adica što znači da bi za svaki 

kroz 45 dana trebali dobiti povratnu informaciju od SAFU-a i nakon toga bi bili spremni za 

raspisivanje javnih nabava s tim da je to ubrzana procedura koja bi trebala biti prolongirana za 

6-7 mjeseci no postigli su interni dogovor u suradnji sa SAFU-om kako ne bi imali vremenski 

gubitak. Ukoliko sve bude po planu početkom proljeća će krenuti javna nabava i ukoliko ne 

bude komplikacija do ljeta slijedeće godine bi trebala početi izgradnja sva tri projekta. Za 
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Ekonomsku školu je procjena da će investicija biti vrijedna oko 80-100 mil kuna, obnova 

Radničkog doma oko 65 mil kuna i Adica, sa svih pet sastavnica, 27 mil kuna. Radi se o 

procijenjenim vrijednostima i na kraju će javna nabava i sama realizacija projekta potvrditi 

točne iznose.  

I. Antolović – za projekt Adica kaže da je na redu turističko brendiranje studija izvedivosti, 

vjeruje kako su svi upoznati što se u Adici planira raditi jer je projekt popraćen medijski i 

predstavljen je u petak na završnoj konferenciji i kako je rečeno početkom slijedeće godine 

planirana je javna nabava za izvođenje radova i očekuje da bi sredinom 2021. cijeli projekt 

trebao biti gotov. 

A. Pribičević – postavlja pitanje vezano za nadolazeću sezonu grijanja. Većinu građana brine 

planira li Tehnostan povećanje cijene grijanja. 

Gradonačelnik – komentira da je Tehnostan već jednom ili dva puta izbjegao povećanje cijene 

grijanja i misli da je još uvijek u stanju to pratiti. Sve ovisi o tržišnoj cijeni plina. 

K. Lovrenščak – zahvaljujući povećanju energetske učinkovitosti samih toplinskih sustava 

njihove energetske analize pokazuju da će i ovu sezonu moći proći s postojećim cijenama 

toplinske energije unatoč proljetnom poskupljenju plina od 7%. Potvrđuje da će četvrtu 

sezonu ići sa starim cijenama što će utjecati na poslovanje tvrtke i smanjiti će dobit na razini 

godina za 355.000,00 kn no projekcije im pokazuju da to mogu podnijeti jer su ulagali u 

obnovljive izvore energije. 

F. Sušac – prvo pitanje u osobno ime postavlja vezano za prisutnost vojske u proteklih mjesec 

dana na čišćenju parcele u Ulici Priljevo. Preko puta benzinske postaje te pita je li to samo 

redovno čišćenje ili postoje neki drugi razlozi.  

Gradonačelnik – razlog je potraga za nestalim osobama, odnosno njihovim ostacima. 

F. Sušac – drugo pitanje u ime Kluba postavlja vezano za Trg Dražena Petrovića. 

D. Čulig – odgovara da su ugovoreni radovi za uređenje Trga, vrijednost radova je 6,5 mil 

kuna, tijekom tjedna bi trebali započeti radovi te se nadaju da će do kraja godine veći dio 

zemljanih radova biti dovršen tako da će nagodinu, u ljetnom razdoblju, Trg biti završen.   

D. Vlajčić – postavlja pitanje vezano za stadione u Vukovaru i Borovu naselju, kaže da je 

vidljivo kako su radovi uznapredovali te moli za više informacija. 

Gradonačelnik – za Stadion u Borovu naselju kaže da su u dogovoru s vojskom dobili 

inženjeriju koja uklanja bivši boksački klub, dio tribina koje su smetnja za budući projekt. 

Teži se tamo locirati središte nogometnih zbivanja na području Grada Vukovara, napravili bi 

reprezentativan gradski stadion, ali sukladno vremenu i prostoru u kojem živimo što znači bez 

megalomanskih poteza, već da on svojom funkcijom i izgledom zadovoljava potrebe kluba, 

da bude centar za nogomet u gradu i ne samo za jedan klub, možda za sve što će još 

razmotriti. Očekuje ih brzo pokretanje procedure projektiranja tog novog objekta i prije toga 

definiranje samog projektnog zadatka, odnosno popratnog sadržaja. Napominje da su konačno 

riješili imovinsko pravne odnose u smislu da su posjednik tog objekta što nisu bili zadnjih 20-

tak godina. Država je teretila tu nekretninu za neka jamstva tvrtki Orljava iz Požege s 5 mil 

kuna, ali idu s inicijativom prema CERF-u i Ministarstvu imovine kako bi proširili ugovor, 

odnosno da cijelu nekretninu dobiju na poklon, a ne samo na upravljanje kako je bilo do sada. 

Za stadion u Vukovaru kaže da su radovi u tijeku, nakon uloženih 3,5 mil kuna trenutno se 

postavlja tartan staza u suradnji s Atletskim savezom RH koji uz donaciju Međunarodne 

atletske federacije i Olimpijskog odbora je osigurana najkvalitetnija stazu, to je staza na kojoj 

se održavaju svjetska prvenstva i olimpijske igre što ovih dana dobiva i Vukovar. Očekuje da 

će kroz tri dana tartan biti postavljen u cijelosti i nakon toga će doći radovi označavanja staze, 

lajsne i slično. Paralelno s tim radovima UO za komunalno gospodarstvo Grada Vukovara u 

suradnji s tvrtkom Komunalac vodi radove na pripremi travnjaka koji je tretiran i obrađen, 

nakon čega slijedi još jedan kemijski tretman, završno poravnavanje te u proljeće sijanje 

trave. Do tada će tvrtka Komunalac sa svojim podizvoditeljima postaviti napajanje za 
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zalijevanje travnjaka. Dolazi do faze koja se dotiče intervencijskog plana i uz pomoć tih 

sredstava, uz vlastita, očekuje ih rušenje svih objekata koji su na stadionu i izgradnja novog 

objekta pod tribinama, sa svlačionicama i prostor gdje je restoran Domagoj će vratiti i na neki 

način istaknuti vizuru kulturnog dobra, mauzoleja Eltz koji je sada sakriven. Stadion će biti 

otvoren k građanima, biti će postavljena javna rasvjeta. Sve pristupne ceste i parkirališta 

sukladno ovom projektu će dobiti novi izgled gdje je najveća novost štoa će duž cijelog 

stadiona, prema Ulici 204. vukovarske brigade, biti parkirna mjesta tako da će se omogućiti 

stanovnicima okolnog naselja Rupe, ali i stanarima višestambene zgrade na sjeveru, 

parkiranje. Očekuje da će stadion biti gotov tijekom 2021.  

S, Milaković – moli predsjednika da reagira na neprimjereno ponašanje vijećnika D. Vlajčića 

koji je vrijeđao vijećnika B. Niklića. 

Predsjednik – nije smatra da je vijećnik D. Vlajčić zavrijedio opomenu jer se prestao obraćati 

nakon njegova upozorenja vijećniku B. Nikoliću. 

G. Bošnjak – postavlja pitanje vezano za instalaciju Gonga mira na prostoru Olajnice. Prvi 

dojmovi su bili iznenađujući, ali prevladava mišljenje da sama lokacija postavljanja takve 

instalacije nije primjerena. Smatra da je lokacija promašena, osim toga svakodnevno netko u 

kasnim večernjim satima želi iskušati kako zvuči kada se nečim udari po gongu. Poznato mu 

je kako je u mandatu prošlog gradonačelnika dogovarana cijela priča oko Gonga kao lokacija 

bila predviđena lokacija Gradskog muzeja pa ga zanima zašto je to promijenjeno i zašto baš ta 

lokacija. 

Gradonačelnik – što se tiče Gonga mira izražava zadovoljstvo i zahvalnost svima koji su u 

njemu sudjelovali. Cijela priča je počela 2008. i uvažava svačije mišljenje, bogatstvo je to za 

Grad. Lokacija je prvotno bila, između ostalih, i perivoj dvorca Eltz i samo izvršenje priče 

kraju je bilo odgađano radi lokacije što govori i činjenica da im je trebalo 5 godina govori 

kako je to bilo dosta komplicirano izvesti. Perivoj dvorca je otpao jer se s time nisu složili 

konzervatori što je i sam podupirao. Nakon toga su imali raznih prijedloga…od Crvenog 

magacina do Memorijalnog centra i na kraju su usuglasili su se za ovu lokaciju za koju su 

dobili odobrenje. 

G. Bošnjak – komentira kako se u zadnje vrijeme se hvale napretkom Grada, povećanjem 

broja zaposlenih itd. stoga moli podatak o broju zaposlenih od svibnja 2014. u Gradu 

Vukovaru, u gradskim tvrtkama i ustanovama pa do danas kako bi vidjeli razvoj kroz 

smanjenje ili povećanje broja zaposlenih. 

Gradonačelnik – napominje da su dužnost preuzeli u srpnju 2014. Te da će se potruditi da 

vijećnik dobije odgovor do slijedeće sjednice. 

D. Bilić – postavlja pitanje vezano za radove na obali utvrde rijeke Vuke, pita u kojoj fazi su 

radovi. 

Gradonačelnik – pojašnjava kako je bilo problema s prvotnim izvođačem radova, s 

Vodogradnjom Osijek, koja nije uspjela izvesti radove nakon čega su Hrvatske vode, kao 

investitor, raskinule ugovor. Nakon toga posao je preuzela tvrtka Hidrogradnja iz Osijeka koji 

su dinamično i aktivno obavljali radove. Tijekom izmuljavanja se počelo vaditi naoružanje, 

zaostale bombe i granate iz Drugog svjetskog rata i tvrtke koje su na tom poslu naišle su na 

nepredviđene okolnosti i upravitelji strojeva su se zabrinuli za sigurnost tako da je došlo do 

situacije u kojoj je nemoguće na siguran način izvesti danje radove. Radi se o području za 

koje postoji garancija da ono nije minski sumnjivo no procjena se odnosi na kopno, a ne na 

samo korito rijeke Vuke i na određenu dubinu. Velika većina naoružanja je pronađena u 

mulju, u samom koritu, što stvara frustraciju izvođaču i investitoru radova. Investitor ne može 

realizirati radove koje su planirali. Taj prostor je trebao biti uređen i završen, ali zbog 

okolnosti to nije moguće. Pita se kako je moguće da se 70 godina Vukovarci kreću u prostoru 

koji nije siguran, mnogi su se u vrijeme visokih vodostaja kupali u Vuki, a zapravo su im pod 

nogama granate. Ta situacija nije ugodna i za građane žele siguran prostor. Potporu imaju od 
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PP Vukovarsko-srijemske županije, njihova tima za razminiravanje, koji izlaze na teren kada 

je to moguće, raznom aparaturom ispituju korito. Došli su do stava da isuše dio korita i prođu 

detektorima kako bi vidjeli ima li ostataka naoružanja i tada krenu dalje. Problem je što se 

radi o rijeci muljevitog dna i što su teški metali na dnu što otežava rad detektora. Zahvaljujući 

Hrvatskim vodama nabavljen je poseban oklopni bager kojim će odraditi taj posao 

izmuljivanja za ugovorene izvođače kako bi završili započete radove. Nada se da će u ovom 

periodu niskog vodostaja radovi na brani kod Dunava biti završeni. 

 

Aktualni sat je završen. 

 

Predsjednik pita ima li netko prijedlog za dopunu Dnevnog reda. 

 

Predsjednik daje na glasovanje prijedlog Dnevnog reda te je isti jednoglasno (21) 

usvojen 

D N E V N I     R E D 

 

1. Donošenje Programa izmjene programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 

2019. 

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Kobašević) 

2. Donošenje Odluke o usvajanju Obračuna proračuna Grada Vukovara za razdoblje od 

1. siječnja 2019. do 30. lipnja 2019. 

(Izvjestitelji: T. Šota i V. Šibalić) 

3. Donošenje Programa utroška sredstava naknade za ozakonjenje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2020. 

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Čulig) 

4. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. 

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Čulig) 

5. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Vukovara za 2020. 

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Čulig) 

6. Donošenje Programa utrška sredstava šumskog doprinosa za 2020. 

(Izvjestitelji: T. Šota i M. Grubišić) 

7. Donošenje Programa utrška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH za 2020. 

(Izvjestitelji: T. Šota i M. Grubišić) 

8. Donošenje Programa javnih potreba iz područja društvenih djelatnosti Grada 

Vukovara za 2020. 

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Kobašević) 

9. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2020. 

(Izvjestitelji: T. Šota i D. Kobašević) 

10. Donošenje: 

a. Odluke o usvajanju Proračuna Grada Vukovara za 2020. 

b. Odluke o izvršenju Proračuna za 2020. 

(Izvjestitelji: T. Šota i V. Šibalić) 

11. Donošenje Odluke o sklapanju Sporazuma o suradnju i prijateljstvu Grada Vukovara i 

Grada Splita 

(Izvjestitelji: D. Vlajčić i B. Šašić) 

12. Prijedlozi i informacije 
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TOČKA 1. 

DONOŠENJE PROGRAMA IZMJENE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U 

SPORTU GRADA VUKOVARA ZA 2019. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. 

Kobašević – pročelnik UO za kulturu, obrazovanje, sport, branitelje, socijalnu politiku i 

civilno društvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– ne prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

 Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 18 glasova „ZA“ i 3 glasa „PROTIV“ 

(SDP; DSS) donosi 

PROGRAM IZMJENA 

Programa javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2019. 

Članak 1. 

Program javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2019. godinu („Službeni vjesnik“ 

Grada Vukovara br. 10/18) – dalje u tekstu Program javnih potreba u sportu mijenja se 

sukladno odredbama ovog programa. 

Članak 2. 

U članku 5. Programa javnih potreba u sportu tablica broj 1. mijenja se i glasi: 

RB PROGRAMSKO PODRUČJE PLANIRANI IZNOS 

1. Poticanje i promicanje sporta 327.438,02 kn 

2. Provođenje dijela tjelesne i zdravstvene kulture djece i mladeži 80.000,00 kn 

3. Sustav sportskih priprema i natjecanja 1.380.000,00 kn 

4. Djelovanje sportskih udruga - klubova 1.665.957,95 kn 

5. Sportska rekreacija i sportske aktivnosti osoba s invaliditetom    60.000,00 kn 

6. Zajednica športskih udruga grada Vukovara 315.000,00 kn 

7. Zajednički program 450.000,00 kn 

8. 
Gospodarenje, izgradnja, rekonstrukcija i opremanje sportskih 

građevina značajnih za Grad Vukovar 
625.855,00 kn 

9. Redovna pričuva 100.000,00 kn 

UKUPNO 5.004.250,97 kn 

Tablica broj 2. mijenja se i glasi: 

RB PROGRAMSKO PODRUČJE 
PLANIRANI 

IZNOS 
1. Poticanje i promicanje sporta 327.438,08 

1.1. Grad Vukovar domaćin velikih sportskih priredbi  50.000,00 

1.2. Sportske priredbe od značenja za Grad 142.438,02 

1.3. Informacijska, izdavačka i promidžbena djelatnost 10.000,00 

1.4. Aktivnosti od posebnog interesa 55.000,00 

1.5. Sportske stipendije i naknade za vrhunske sportaše 20.000,00 

1.6. Stručni poslovi u sportu – program edukacije stručnih kadrova 50.000,00 

2. Provođenje dijela tjelesne i zdravstvene kulture djece i mladeži 80.000,00 

      2.1. Vukovarska škola sporta 80.000,00 

3. Sustav sportskih priprema i natjecanja 1.380.000,00 

3.1. Međunarodna natjecanja 30.000,00 

3.2. Sponzoriranje organizacije sportskih natjecanja 10.000,00 
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3.3. Olimpijski program 10.000,00 

3.4. Korištenje sportskih objekata 760.000,00 

3.4.1. 
Korištenje sportskih objekata pod upravljanjem Javne ustanove „Sportski 

objekti Vukovar“ 
600.000,00 

3.4.2. Korištenje školskih sportskih dvorana 160.000,00 

3.5. Stručni rad 450.000,00 

3.6. Zdravstvena zaštita 120.000,00 

4. Djelovanje sportskih udruga - klubova 1.665.957,95 

5. Sportska rekreacija i sportske aktivnosti osoba s invaliditetom    60.000,00 

5.1. Sportsko rekreacijske aktivnosti 10.000,00 

5.2. Sportske aktivnosti invalida i osoba s teškoćama u razvoju 50.000,00 

6. Zajednica športskih udruga grada Vukovara i sportski savezi 315.000,00 

      6.1. Djelovanje ZSUGV 197.000,00 

      6.2. Sportski savezi 118.000,00 

7. Zajednički program 450.000,00 

7.1. Aktivnosti Grada Vukovara u sportu 45.000,00 

7.2. Posebni programi 400.000,00 

7.3. Znanstveni i razvojni projekti u funkciji sporta 5.000,00 

8. 
Gospodarenje, izgradnja, rekonstrukcija i opremanje sportskih građevina značajnih 

za Grad Vukovar 
625.855,00 

8.1. Održavanje i izgradnja sportskim građevinama u vlasništvu Grada Vukovara 610.855,00 

8.1.1. 
Sufinanciranje režijskih troškova sportskih građevina u vlasništvu Grada 

Vukovara koji su povjereni u zakup ili na upravljanje sportskim klubovima  
140.000,00 

8.1.2. 
Gospodarenje sportskim građevinama u vlasništvu Grada Vukovara kojima 

upravljaju sportski klubovi  
125.000,00 

8.1.3. 
Izgradnja, opremanje i hitne intervencije na sportskim građevinama u 

vlasništvu Grada Vukovara kojima upravljaju sportski klubovi  
45.855,00 

8.1.4. 
Održavanje i sanacija sportskih objekata i igrališta na području grada 

Vukovara 
300.000,00 

8.2. 
Sufinanciranje režijskih troškova sportskih građevina koje nisu u vlasništvu Grada 

Vukovara   
15.000,00 

9. Obvezna pričuva 100.000,00 

UKUPNO (1 +2+3+4+5+6+7+8+9) 5.004.250,97 

Članak 3. 

Sredstva za financiranje javnih potreba iz Programa planirana su u Proračunu Grada 

Vukovara za 2019. godinu. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

TOČKA 2. 

DONOŠENJE ODLUKE O USVAJANJU OBRAČUNA PRORAČUNA GRADA 

VUKOVARA ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA 2019. DO 30. LIPNJA 2019. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i V. Šibalić 

– pročelnica UO za financije i nabavu. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave – ne prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi je sudjelovala B. Gaća. 
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Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 18 glasova „ZA“ i 3 

glasa „PROTIV“ (SDP; DSS) donosi 

ODLUKA O USVAJANJU OBRAČUNA PRORAČUNA GRADA VUKOVARA 

ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA 2019. DO 30. LIPNJA 2019. 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 3. 

DONOŠENJE PROGRAMA UTROŠKA SREDSTAVA NAKNADE ZA 

OZAKONJENJE NEZAKONITO IZGRAĐENIH ZGRADA U PROSTORU ZA 2020. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (21) donosi  

P R O G R A M 

utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 

u prostoru za 2020. godinu 

Članak 1. 

Ovim Programom planira se visina iznosa sredstava na temelju uplaćenog iznosa sredstava 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru u 2020. godini u iznosu od 

30.000,00 kuna.  

Članak 2. 

Sredstva iz članka 1. ovog Programa planiraju se utrošiti za kroz Program održavanja objekata 

i uređaja  komunalne infrastrukture za 2020. godinu – uređenje javnih površina: sanacija 

nerazvrstanih cesta i nogostupa na području Grada Vukovara. 

Članak 3. 

U okviru Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture, Gradonačelnik 

će podnijeti Gradskom vijeću Izvješće o utrošku sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađene zgrade u prostoru u 2020. godini istodobno s izvješćem o izvršenju proračuna za 

2020. godinu.   

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 4. 

DONOŠENJE PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 

2020. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– prihvaća se. 
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V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – nakon rasprave – ne prihvaća se. 

 

Predsjednik najavljuje amandman vijećnika DSS-a B. Nikolića kojim predlaže da se u 

Programu gradnje izmjeni na način da se u članku 2. Izvor financiranja-Proračun GV u iznosu 

od 3.170.000,00 kn. U Glavi IX koja nosi naziv Groblja – Izgradnja nadstrešnice na 

Pravoslavnom groblju u Vukovaru – 100.000,00 kn. 

Predlagatelj ne prihvaća amandman. 

Nakon usmene rasprave predlagatelj povlači amandman. 

 

Vijećnica V. Vujić daje usmeni amandman kojim predlaže da se u članku 6 stavku 4 

konkretnije navede prilazna cesta za Dobru vodu. 

Predsjednik daje na glasanje postavljenje usmenog amandmana koji se s 18 glasova „ZA“ 

odobrava. 

Predlagatelj ne prihvaća amandman. 

Nakon rasprave predsjednik daje na glasanje usvajanje amandmana koji je s 4 glasa „ZA“ 

(SDSS i DSS) odbijen. 

 

U raspravi su sudjelovali: M. Semenić Rutko, D. Čulig. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 17 glasova „ZA“ i 4 

glasa „PROTIV“ (SDSS i DSS) donosi 

Program građenja komunalne infrastrukture  

za 2020. godinu 

I. OPĆA ODREDBA 

 Članak 1.  

Ovim Programom određuje se građenje i rekonstrukcija građevina komunalne 

infrastrukture (u daljnjem tekstu: Program) koje će se graditi u uređenim dijelovima 

građevinskog područja grada Vukovara (u daljnjem tekstu: Grad)  u 2020. godini za: 

- javna parkirališta 

- javne prometne površine na kojima nije dopušten promet motornim vozilima sa 

pripadajućim građevinama i uređajima javne namjene 

- javnu rasvjetu 

- nerazvrstane ceste sa prometnom signalizacijom. 

Ovaj Program sadrži opis poslova sa procjenom troškova za izgradnju pojedine komunalne 

infrastrukture kao i iskaz financijskih sredstava potrebnih za ostvarenje Programa sa 

naznakom izvora financiranja.    

II. IZVORI FINANCIRANJA 

 Članak 2. 

Izvori financiranja Programa za 2020. godinu su: 

1. Proračun Grada Vukovara  u iznosu od                                                 3.070.000,00 

kuna 

2. Komunalnog doprinosa u iznosu od                                                        600.000,00 

kuna 

3. Fond za obnovu i razvoj grada Vukovara u iznosu od                          4.700.000,00 

kuna 

4. Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost u iznosu od            1.570.000,00 

kuna 

5. Ministarstvo turizma u iznosu od                                                          5.000.000,00 

kuna 

6. Hrvatske ceste u iznosu od                                                                      300.000,00 

kuna 
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7. Sredstva od zakupa javnih površina u iznosu od                                     900.000,00 

kuna 

8. Sredstva šumskog doprinosa u iznosu od                                                   80.000,00 

kuna 

Što ukupno za 2020. godinu čini da je 16.220.000,00 kuna predviđeno za izgradnju 

komunalne infrastrukture iz čl. 1. ovog Programa. 

III.  GRAĐENJE JAVNIH PROMETNIH POVRŠINA NA KOJIMA NIJE DOPUŠTEN 

PROMET MOTORNIM VOZILIMA SA PRIPADAJUĆIM GRAĐEVINAMA I 

UREĐAJIMA JAVNE NAMJENE 

 Članak 3. 

U 2020. godini planiraju se graditi sljedeće građevine komunalne infrastrukture:  

1. Uređenje trga oko starog vodotornja u Vukovaru – dio sredstava                 500.000,00 kuna 

2. Izgradnja trga sa fontanom na  mjestu stare tržnice – dio sredstava              500.000,00 kuna 

3. Izgradnja platoa uz šetnicu Dunav                                                              5.000.000,00 kuna 

Gradnja komunalne infrastrukture iz ovog članka financirat će se sredstvima Fonda za obnovu 

i razvoj grada Vukovara i Ministarstva turizma.   

IV. GRAĐENJE PARKIRALIŠTA  

Članak 4. 

U 2020. godini planirana je izgradnja sljedećih parkirališta: 

1. Parkiralište Dunav 1 i 2                                                                       2.500.000,00 kuna  

2. Parkiralište u ulici Brune Bušića                                                         1.200.000,00 kuna 

3. Izrada projektne dokumentacije                                                               50.000,00 kuna 

Gradnja komunalne infrastrukture iz ovog članka financirat će se sredstvima Proračuna Grada 

Vukovara i Fonda za obnovu i razvoj grada Vukovara. 

V. GRAĐENJE JAVNE RASVJETE 

 Članak 5. 

U 2020. godini planirana je izgradnja javne rasvjete u sljedećim ulicama: 

1. D2 od Memorijalnog groblja do Muzeja vučedolske kulture              1.000.000,00 kuna 

2. D2 od Memorijalnog groblja do ulaza u grad                                        300.000,00 kuna 

3. Nadzor izgradnje javne rasvjete                                                             500.000,00 kuna 

4. Izrada projektne dokumentacije javne rasvjete                                      300.000,00 kuna 

Gradnja komunalne infrastrukture iz ovog članka financirat će se sredstvima proračuna Grada 

Vukovara i Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije.   

VI. GRAĐENJE NERAZVRSTANIH CESTA   

 Članak 6. 

U 2020. godini planirana je izgradnja i rekonstrukcija nerazvrstanih cesta u sljedećim 

ulicama: 

1. Izgradnja pristupne ceste  - nova Ekonomska škola                            1.900.000,00 kuna                                           

2. Izgradnja ceste prema UPOV-u                                                              870.000,00 kuna 

3. Spoj A. Cesarca –Lijeva bara                                                                 900.000,00 kuna 

4. Izrada projektne dokumentacije                                                             100.000,00 kuna 

Gradnja komunalne infrastrukture iz ovog članka financirat će se sredstvima Proračuna Grada 

Vukovara. 

VII. VERTIKALNA SIGNALIZACIJA   

 Članak 7. 

U 2020. godini planira se postavljanje sljedeće vertikalne prometne signalizacije: 

1. Pješački semafori                                                                                    300.000,00 kuna 

Gradnja komunalne infrastrukture iz ovog članka financirat će se sredstvima Hrvatskih cesta. 

VIII. PROGRAM GRADNJE GRAĐEVINA ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM 

OTPADOM 
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Članak 8. 

U 2020. godini planirana je izrada projektne dokumentacije za sanaciju odlagališta 

„Petrovačka dola“ u Vukovaru                                                                         300.000,00 kuna. 

Izrada projektne dokumentacije iz ovog članka financirat će se sredstvima Proračuna Grada 

Vukovara i Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 5. 

DONOŠENJE PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

GRADA VUKOVARA ZA 2020. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave – ne prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: B. Nikolić, D. Čulig, G. Bošnjak i B. Gaća. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 18 glasova „ZA“ i 3 

glasa „PROTIV“ (SDP i DSS) donosi  

Program održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 6. 

DONOŠENJE PROGRAMA UTRŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 

2020. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i M. 

Grubišić – pročelnica UO za gospodarstvo, poljoprivredu i međunarodnu suradnju. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

Rasprave nije bilo. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (21) donosi  

PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA  

ŠUMSKOG DOPRINOSA ZA 2020. GODINU 
Članak 1. 

Ovim Programom utvrđuje se visina prihoda i utrošak sredstava ostvarenih temeljem 

uplate šumskog doprinosa u Proračun Grada Vukovara za 2020. godinu. 

Članak 2.  

U 2020. godini planira se prihod od šumskog doprinosa u iznosu od 80.000,00 kuna. 

Članak 3. 
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 Sredstva iz članka 2. ovog Programa utrošit će se za financiranje izgradnje i 

održavanja komunalne infrastrukture. 

Članak 4. 

 Za provođenje ovoga Programa nadležni su UO za gospodarstvo, poljoprivredu i 

međunarodnu suradnju, UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša i UO 

za financije i nabavu. 

 

Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 7. 

DONOŠENJE PROGRAMA UTRŠKA SREDSTAVA OSTVARENIH OD ZAKUPA, 

PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, PRIVREMENOG KORIŠTENJA I 

DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM POGODBOM POLJOPRIVREDNOG 

ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU RH ZA 2020. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i M. 

Grubišić – pročelnica UO za gospodarstvo, poljoprivredu i međunarodnu suradnju. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave - prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: S. Kolar, M. Grubišić i G. Bošnjak. 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (21) donosi  

PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA  

OSTVARENIH OD ZAKUPA, PRODAJE, PRODAJE IZRAVNOM POGODBOM, 

PRIVREMENOG KORIŠTENJA I DAVANJA NA KORIŠTENJE IZRAVNOM 

POGODBOM POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA  

U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE ZA 2020. GODINU 

Članak 1. 
 

Programom utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske, utvrđuje se namjena korištenja i 

kontrola utroška sredstava koja su prihod Proračuna Grada Vukovara , na čijem području se 

nalazi poljoprivredno zemljište. 

Članak 2.  
 

U Proračunu Grada Vukovara za 2020. godinu  predviđena su sredstva u iznosu od 

5.000.000,00 kuna, a utrošit će se za sljedeću namjenu: 
IZNOS /kn NAMJENA 

2.900,000,00  Izgradnja i održavanje ruralne infrastrukture 

1.000.000,00  Poticajne mjere za unaprjeđenje poljoprivredne proizvodnje 

1.000.000,00  Projekt „Agro Vukovar“, dokumentacija, izgradnja i nadzor 

100.000,00  

Podmirenje dijela stvarnih troškova u vezi s provedbom Zakona o      

poljoprivrednom zemljištu 
 

Članak 3. 

 Za provođenje ovog Programa nadležni su UO za gospodarstvo, poljoprivredu i 

međunarodnu suradnju, UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša i UO 

za financije i nabavu. 
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Program se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 8. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA DRUŠTVENIH 

DJELATNOSTI GRADA VUKOVARA ZA 2020. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. 

Kobašević – pročelnik UO za kulturu, obrazovanje, sport, branitelje, socijalnu politiku i 

civilno društvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave - suzdržani. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: G. Bošnjak i D. Kobašević. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 19 glasova „ZA“ i 2 

glasa „SUZDRŽAN“ (SDP) donosi  

PROGRAM 

javnih potreba iz područja društvenih djelatnosti  

Grada Vukovara u 2020. godini 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 9. 

DONOŠENJE PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA VUKOVARA 

ZA 2020. 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. 

Kobašević – pročelnik UO za kulturu, obrazovanje, sport, branitelje, socijalnu politiku i 

civilno društvo. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave - suzdržani. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: B. Gaća i D. Kobašević. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 19 glasova „ZA“ i 2 

glasa „SUZDRŽAN“ (SDP) donosi 

P R O G R A M 

javnih potreba u sportu Grada Vukovara za 2020. 

 

Tekst Programa se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 10. 

DONOŠENJE:  

a. ODLUKE O USVAJANJU PRORAČUNA GRADA VUKOVARA ZA 2020. 
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Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i V. Šibalić 

– pročelnica UO za financije i nabavu. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– nakon rasprave – ne prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi su sudjelovali: B. Gaća, V. Šibalić i T. Šota. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se s 18 glasova „ZA“ i 2 

glasa „SUZDRŽAN“ (SDP) donosi (S. Kolar izašao iz vijećnice) 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

b. ODLUKE O IZVRŠENJU PRORAČUNA ZA 2020. 

 

Predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (20) donosi (S. Kolar 

izašao iz vijećnice) 

 

Tekst Odluke se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

TOČKA 11. 

DONOŠENJE ODLUKE O SKLAPANJU SPORAZUMA O SURADNJU I 

PRIJATELJSTVU GRADA VUKOVARA I GRADA SPLITA 

Uvodno obrazloženje dali su T. Šota – predsjednik Odbora za financije i proračun i D. Čulig – 

pročelnik UO za komunalno gospodarstvo, graditeljstvo i zaštitu okoliša. 

 

Predsjednik moli klubove vijećnika da se izjasne o predloženom. 

K. Ozdanovac – ispred Kluba HDZ-a – prihvaća se. 

F. Sušac - ispred Kluba HKS-a– prihvaća se. 

G. Bošnjak - ispred Kluba SDP-a– prihvaća se. 

V. Vujić - ispred Kluba SDSS-a – prihvaća se. 

 

U raspravi je sudjelovala B. Gaća. 

Nakon rasprave predsjednik daje prijedlog na glasovanje te se jednoglasno (20) donosi  

O D L U K A 

o uspostavi prijateljstva i suradnje 

I 

Grad Vukovar uspostavlja prijateljstvo i suradnju s Gradom Splitom. 

II 

Ocjenjuje se da postoji dugoročan i trajan interes za uspostavljanje prijateljstva i 

suradnje s Gradom Splitom u cilju unapređivanja gospodarskog, društvenog i kulturnog 

razvitka Grada Vukovara u okviru samoupravnog djelokruga jedinica lokalne samouprave. 

III 

Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Vukovara potpisati Sporazum o prijateljstvu i 

suradnji s Gradom Splitom. 

Tekst Sporazuma čini sastavni dio ove Odluke. 

 

Odluka i tekst Sporazuma se prilažu zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 12. 

PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 

Dovršeno u 11.00 sati. 

 

Zapisnik vodila      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Sesvečan      Tomislav Šota, dr.med.vet. 


